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E M S Núm. 137 Març-Abrii 99 

Pie Municipal 
El dimarts 16 de març a les vuit del vespre tingué Hoc el segon pie de! nou equip 
de govern. Com ja és habitual en aqüestes ocasions, una gran assistència de 
persones del municipi ompli les sales de l'Ajuntament tot manifestant el seu 
suport amb aplaudiments a l'anterior equip de govern presidit per l'exalcalde, 
Salvador Illa. En canvi, Tactual equip de govern s'emportà la xiulada habitual tot 
sentint-se paraules d'indignació contra certs regidors signants de la moció de 
censura. Tal i com es va poder observar, dones, la gent del municipi no oblida 
fàcilment i així ho volgué demostrar aquell vespre. 

L'ordre del dia estava formada per 
22 punts: 

1 - Aprovació si procedia de l'acta 
de la sessió del pie del dia 5 de febrer. 

2- Ampliació a oferta pública sobre 
ocupació del pressupost de 1998 
prorrogat pel 1999. 

3- Convocator ia de proves 
sélectives per la selecció per concurs-
oposició de la plaça d'arquitecte 
municipal. 

4- Ratificació de petició d'ajuda 
dins del Pia Únic d'Obres i Serveis de 
la Generalitat de Catalunya per 
urbanitzar els carrers Goya, Cervantes 
i Santiago Russinyoi. 

5- Modificació de crédits en el 
pressupost de 1998 prorrogat pe l i 999 
mitjançant la concessió de crédits 
extraordinaris. 

6- Acceptació d'una ajuda de la 
Caixa de la Diputació de Barcelona 
per import de 15.000.000 ptes. per 
finançarel projecte d'urbanització dels 
carrers Gami de l'Ermita, Pi Gros i Pep 
Ventura de Sta. Agnès. 

7- Acceptació d'una subvenció per 
subsidiar un préstec amb la Caixa de 
Catalunya dins del programa de Crédit 
Locai i concertació de l'esmentat 
préstec. 

8- Conveni per l'adquisició de 
terrenys afectats pel Projecte 
d'urbanització dels carrers Indùstria, 
Enric Granados, Tenor Viñas i Gayarre. 

9- Contribucions especiáis per 
l'execució de les obres d'Urbanització 
deis carrers Camí de l'Ermita, Pi Gros 
i Pep Ventura de Sta. Agnès. 

10-Aprovació d'un piec de 
clàusules part iculars per la 
contractació de l'obra "Urbanització 
dels carrers Camí de l'Ermita, Pi Gros 
i Pep Ventura de Sta. Agnés". 

11- Estudi de detail per a 
correccions topogràf iques a la 
parcel.la de l'Unitat d'Actuació n®12 

12- Pia Especial de l'Illa delimitada 
pels carrers A.S. Pujadas, A. Clavé, 
Verge de Montserrat i Pirineus. 

13- Desllindament del terme en el 
Barri de la Torreta. 

14- Expedient de revisió del 
Conveni urbanístic signât entre 
l'Ajuntament i el Sr. Agustí Alomar 
Fàbregas. 

15- Venta de parcel. les de 
l'aprofitament mitx de la urbanització 
la Roca-2 

Aquests 15 primers punts foren 
aprovats per unanimitat. 

16- Aprovació inicial del Projecte 
de les Piscines Municipals. 

Aquest punt fou un dels més 
esperats en aquella sessió, ja que 
aquest projecte ja fou présentât en 
plens anteriors per Tactual oposició 
(PSC-GIR) i Factual equip de govern 
s'hi havia oposat. El més destacat 
d'aquest punt fou que el senyor Joan 
Pujol encara no veu ciar aquest 
projecte, i per tant, es va abstenir, a 
diferéncia dels altres regidors del 
consistori que van votarfavorablement 
a l'aprovació inicial del projecte de les 
"famoses" piscines. 

17- Assignació de recursos 
pendents d'assignar de la venda de la 
parcel.la de Can Massaguer per 
incrementar recursos assignats a la 
zona esportiva i a finançar el Centre 
Cultural. 

18- Aprovació d'un plec de 
clàusules part iculars per la 
contractació de l'obra de la "Piscina 
Municipal". 

19- Aprovació inicial del projecte 
del Centre Cultural. 

Els 3 punts anteriors foren 
aprovats també per unanimitat tot 
destacant l'aprovació del projecte del 
Centre Cultural que estará ubicat a 
I'espai on hi havia les antigües 
escoles Jaume Torrents. 

20- Mocions presentados pels 
regidors del PSC I GIR. 

De les 17 mocions presentados 
per aquests dos partits foren retirades 
12, ja que foren aprovades per 
unanimitat en els punts anteriors. Les 

5 mocions restants foren les 
següents: 

1- Régim de celebració de plens 
ordinaris: Tactual equip de govern va 
votar favorablement a qué d'ara 
endavant eis plens ordinaris es 
portarien a terme eis primers dimarts 
de cada mes a les sis de la tarda. Eis 
assistents al pie d'aquella tarda no 
estigueren gens d'acord, perqué 
formant com formen part del pöble i 
del municipi, tenen dret a assitir a un 
acte en el que s'hi fa és tractar sobre 
tot allò que afecta al municipi i ,per 
tant, aquesta hora no és Tadequada 
perqué el poblé hi pugui assistir. 

2-Aprovació inicial de del projecte 
del Paro de la Font del Cargol. 

3-Aprovació provisional del Pía 
especial de "Can Tresona". 

4- Aprovació definitiva del Projecte 
de Reparcel . lació de la Unitat 
d'Actuació núm 5. Les tres mocions 
anteriors es van deixar sobre la taula 
per part de Tactual equip de govern i , 
per tant, están pendents d'aprovació. 

5-Dedicació exclusiva de 
l'Alcalde: Toposició presentà aquest 
punt tot manifestant la seva posició 
favorable a qué l'alcalde es dediqui 
exclusivament a Talcaldia. Aquest, 
però, no estigué d'acord en assumir 
una dedicació exclusiva a Talcaldia i, 
per tant, aquesta moció fou votada en 
contra per part de Tactual equip de 
govern. 

21- Donar compte de les 
Resolucions de TAIcaldia. 

22- Informes d'Alcaldia. 

Perfinalitzar el pie es portà a terme 
un espai de precs i preguntes per part 
dels regidors de Toposició i del públic 
assistent. Algunos d'el les foren 
contestados, però altres no tingueren 
resposta ja que el pie es donà per 
finalitzat. 

Toni Argent 
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